
Vedno so
potrebne
drzne in
pogumne
odločitve

V naši občini deluje znaten del sloven-
skih raziskovalnih ustanov, zato bi priča-
kovali večji vpliv na gospodarstvo obči-
ne, kot ga dejansko opazimo. Seveda
tudi tu ne moremo prezreti ekonomskih
kriterijev. Gospodarska organizacija, ki
nima sredstev, kapitala ne more investi-
rati v nov program, četudi ne gre za
velike investicije. Pri tem ne moremo
prezreti dejstva, da vsaka investicija zah-
teva dobro poznavanje tržišča in določe-
no stopnjo tveganja. Za razumno tvega-
nje pa se lahko odločijo le Ijudje z zelo
dobrim poznavanjem problema in trezno
presojo. To pa pomeni, da morajo biti
usposobljeni strokovnjaki tako v razisko-
valnih dejavnostih kot v neposredni pro-
izvodnji. Zato bomo morali veliko po-
zornost posvetiti pomembni nalogi: usta-
novitvi novih razvojno raziskovalnih
enot v gospodarstvu ter prehajanju stro-
kovnjakov iz inštitutov in Univerze na
delovna mesta v proizvodnjo.

Ena od prioritetnih usmeritev nadalj-
njega razvoja naše občine je pospeševa-
nje drobnega gospodarštva in obiti.
Ustanavljanje novih, manjših gospodar-
skih enot, ki bi proizvajale artikle z viso-
ko tehnološko vrednostjo, biprav goto^o
lahko prispevalo k hitrejšemu razvoju.
Takšne tovarne - laboiatoriji tudi ne bi
obremenjevali okolja, černur moramo
posvetiti vso pozornost. Nesmotmo na-
črtovan razvoj in postavljanje velikih in-
dustrijskih objektovje maisikje žc uniči-
lo najboljša kmetijska zemljišča in ones-
naževalno okolje. Stari grehi se le težko
popravijo, zato moramo doseči, da se
napake ne bodo ponavljale.

Pridelovanje hrane je lahko in mora
biti prav tako vrhunska tehnologija kot
izdelovanje elektronskih naprav. Žal pa
se kljub temu, da kmetijstvo obravnava-
mo kot prednostno dejavnost, tega ne
zavedamo v celoti. Vsem nam je jasno,
da moramo za postavitev tovarne elek-
tronskih naprav vložiti precej denarja,
kmetu in kmetijstvu pa tako težko ali
spfoh ne namenimo prepotrebnih investi-
cijskih sredstev. Statistični podatki naše
občine ne uvrščajo visoko, zato moramo
delovati s podvojenimi močmi in pamet-
jo, saj bo potrebno najprej uloviti zao-
stanke.
Kljub temu, dajepoteklo večkot 401et,

ko se je zmagovito končala pot pričeta v
Vidmarjevi hiši, smo še vedno v bitki za
boljši, lepši, srečnejši jutri. Tudi ta bitka
je težka in dobilojo bomo le s pogumom
in zaupanjem, da smo na pravi poti.
Vsak čas zahteva svoje vizionarje injuna-
ke, vedno so potrebne pogumne in drzne
odločitve, da ne obstanemo samozado-
voljni na mestu in nas ne prehiti živ-
ljenje.«


